
Vraag nr. 446
van 4 juni 1998
van de heer JAAK GABRIELS

Goederentransport Antwerpen-Straatsburg  –
Spoor vs. binnenvaart

Vorig jaar werd beslist om aan de NMBS een zeer
belangrijke steun te geven voor het opzetten van
een shuttletrein naar Straatsburg. Op deze as
bestaat nochtans een zeer goede verbinding over
de waterweg via de Rijn  –  in feite de beste van
Europa.

Het is mij niet duidelijk hoe zulk beleid strookt
met het dikwijls geuite verbaal geweld rond het
bevorderen van het vervoer over het water. Ik had
veeleer verwacht dat shuttletreinen zouden worden
ingelegd naar de streken die geen alternatief heb-
ben, zoals een grote waterweg.

1. Hoe strookt dit met het Vlaamse beleid rond de
waterweg, vermits de concurrentie tussen spoor
en waterweg wordt versterkt en door subsidies
wordt scheefgetrokken ?

2. Wat is de frequentie van de shuttletrein ? Wat is
de bezettingsgraad ? Wat zijn de exploitatiever-
liezen tot op heden ?

Hoe controleert het gewest de juistheid van
deze cijfers ?

3. Waarom worden er geen shuttleboten gespon-
sord ?

Antwoord

(Zie antwoord op vraag nr. 245 hiervoor  –  red.)


